東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 163/24-25 王肇枝物理大比拼 2025

敬啟者:

為了激發學生對物理的興趣,並協助他們鞏固香港中學文憑試(HKDSE)物理課程的知識,本校將安排學生參加由「王肇枝物理大比拼籌備委員會」主辦之「王肇枝物理大比拼 2025」活動。詳情如下:

日			期	:	五月二十四日(星期六)
地			點	:	王肇枝中學 (香港大埔廣福道 182 號)
集	合	時	間	:	上午 10:00
集	合	地	點	:	港鐵大埔墟站
解	散	時	間	:	下午 3:00
解	散	地	點	:	港鐵大埔墟站
交	通	安	排	:	學生須自行往返活動地點
服	裝	要	求	:	整齊夏季校服

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動,並於五月十九日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有疑問,請致電 2443 9899 與林慧聰老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

家長簽署:_____

家長姓名:_____



二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 163/24-25</u> WSC Physics Challenge 2025

16th May 2025

Dear Parents

To inspire students' interest in physics and help them reinforce their knowledge of the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Physics curriculum, our school will arrange students concerned to participate in the "Wong Siu Chi Physics Competition 2025," organized by the Wong Siu Chi Physics Competition Preparatory Committee. Details of the challenge are as follows:

Date	:	24 th May 2025 (Saturday)	
Venue :		Wong Shiu Chi Secondary School	
		(No. 182, Kwong Fuk Road, Tai Po, Hong Kong)	
Gathering time	:	10:00 am	
Gathering venue	:	Tai Po Market MTR Station	
Dismissal time :		3:00 pm	
Dismissal venue	:	Tai Po Market MTR Station	
Transportation	:	Students have to reach the venue on their own.	
Dress code :		Summer uniform	

Please return the signed e-reply slip by 19th May 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lam Wai Chung on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.